
 
 
Schriftelijke vragen ex artikel 30 van het Reglement van Orde over 
recreatieve vluchten met helikopters in Brabant 

 

Oosterhout, 17 april 2018. 

 

Aan het College van Gedeputeerde Staten van de Provincie Noord-Brabant 

Geacht College van Gedeputeerde Staten, 

Volgens informatie van de Stichting  Brabantse Milieufederatie evenals van 
natuurbeheerders zoals het Brabants Landschap en Natuurmonumenten 
verstoren in toenemende mate recreatieve helikoptervluchten de rust in 
stiltegebieden in de Brabantse natuur. 

1. Kunt u aangeven hoeveel recreatieve helikoptervluchten 
plaatsvonden in de jaren 2016-2017 tot heden? En ook voor welke 
gebieden en met welke voorwaarden? En graag met vermelding van 
de namen van de bedrijven en hun vestigingsplaats. 

2. Is het juist dat het stijgen en landen van deze helikopters nu 
plaatsvindt vlakbij de natuurgebieden? 

3. Op welke gronden worden vergunningen verleend (wettelijk kader)? 
4. Bent u het met de fractie van GroenLinks eens dat recreatieve 

helikoptervluchten boven natuurgebieden of in de buurt van 
natuurgebieden moet worden verboden? Kunt u uw beantwoording 
toelichten. 

5. Op welke wijze en binnen welke termijnen kunnen belanghebbenden 
bezwaar maken tegen verleende vergunningen? 

6. Zijn er op rijksniveau of in IPO-verband nadere afspraken gemaakt 
over de criteria voor vergunningverlening? 

7. Bent u bereid om IPO-verband nadere beleidsregels uit te werken 
om de verstoringen van de rust in natuurgebieden te minimaliseren? 
Dit ook in overleg met de Brabantse omgevingsdiensten en de 
Vereniging van Brabantse Gemeenten. 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording van deze schriftelijke vragen. 

Sjo Smeets Statenfractie GroenLinks  


